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ZASTUPNIČKO PITANJE

Molim direktora Kantonalne uprave za inspekcijske poslove Kantona Sarajev gospodina 
Fahira Flalilovića da mi u pisanoj formi dostavi odgovore na sljedeća pitanja:

Koliko ste inspekcijskih nadzora imali u protekloj godini u osnovnim i srednjim 
školama ukupno i pojedinačno? Koliko je od toga bilo anonimnih a koliko 
neanonimnih prijava, osnovanih i neosnovanih? Koliko u prosjeku traje jedan 
inspekcijski nadzor i koliko su radnih sati inspektori proveli u osnovnim i 
srednjim školama?

OBRAZLOŽENJE

U proteklom period često sam bila u prilici čuti da se zbog ličnih svađa nastavnog i 
nenastavnog osoblja u pojedinim školama, nerijetko događalo da Jedni drugima anonimno 
pozivaju inspekciju i takvim postupcima rješavaju svoje lične međusobno neriješene 
problem, a koji nerijetko čak i nisu imali nikakve veze sa nastavnim procesom.

Iz tog razloga Vas također molim da navedete koliko Je od anonimnih prijava bilo onih koje 
su neosnovane i inspektori nisu mogli uočiti nikakvu vrstu nepravilnosti.

Nadam se da ćemo nakon Vašeg izvještaja i Vašeg stručnog mišljenja imati Jasnu sliku 
upotrebe ili zlupotrebe Zakona i biti u prilici svi zajedno mijenjati Zakon kako bi se 
nastavno osoblje moglo u potpunosti posvetiti nastavnom procesu i što Je Još važnije našoj 
djeci.
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